

EDITORIAL: Relaunch ArtHist.net website

ArtHist.net Redaktion

Dear Readers, dear Contributors,

We are very pleased to introduce you to the new design of our website Arthist.net!

Exactly ten years after our last relaunch, our new online presence is now available under the same address but in a contemporary layout.

The new graphic design now allows you to conveniently access our website also from your smart-phone or tablet. Submitting announcements is still possible via the respective form.

We would like to express our gratitude especially to Micaela Mau, who developed the design, to Daniel Burckhardt, who carried out the technical implementation in a proven manner, as well as to Tim Urban, who coordinated the redesign on part of the editorial team.

The relaunch of our website was only made possible thanks to your donations. We would thus like to express our sincere gratitude and hope you will continue to support us.

With kind regards,

your editorial team

If you are using Arthist.net regularly, please consider a donation:

via PayPal

<https://arthist.net/mailling-list/mode=donation>

or by bank transfer::

Recipient: arthist e.V.

IBAN: DE75430609671103088900

BIC: GENODEM1GLS

GLS Bank

Liebe Leserinnen und Leser, Liebe Beiträgerinnen und Beiträger,

wir freuen uns, Ihnen die Website von Arthist.net in neuem Design präsentieren zu können!

Damit gehen wir genau zehn Jahre nach unserem letzten Relaunch unter gewohnter Adresse in

nunmehr zeitgemäßer Aufmachung online. Die neue Gestaltung erlaubt es Ihnen fortan, unsere Seiten auch bequem über Smartphone oder Tablet zu nutzen. Das Einreichen von Beiträgen erfolgt weiterhin ganz einfach über die entsprechende Eingabemaske.

Großer Dank geht an Micaela Mau, die das Design entwickelte, an Daniel Burckhardt, der in bewährter Weise die technische Umsetzung vornahm sowie an Tim Urban, dem von Seiten der Redaktion die Koordination der Neugestaltung oblag.

Der Website-Relaunch war nur durch Ihre Spenden möglich. Dafür danken wir Ihnen herzlich und hoffen, dass Sie uns weiterhin gewogen bleiben.

Mit herzlichen Grüßen

Ihre Redaktion

Hanna Baro (Berlin/Siegen)
Carolin Behrmann (Florenz)
Livia Cárdenas (Basel/Berlin)
Lee Chichester (Berlin)
Rainer Donandt (Frankfurt/M.)
Davide Ferri (Florenz/Bern)
Irene Gilodi (Florenz)
Laura Gvenetadze (Mainz)
Steffen Haug (London)
Hans Georg Hiller von Gaertringen (Berlin)
Lisa Jordan (Berlin/Dresden)
Henry Kaap (Berlin/München)
Elsje van Kessel (St Andrews)
Franziska Klemstein (Berlin)
Franziska Lampe (München)
Amelie Ochs (Bremen/Berlin)
Marthje Sagewitz (Paris)
Stefanie Stallschus (Berlin)
Tim Urban (Bonn)
Philipp Zitzlsperger (Berlin)

Wenn Sie ArtHist.net regelmäßig nutzen, dann spenden Sie als Leserin und Leser:

via PayPal

<https://arthist.net/mailling-list/mode=donation>

oder per Banküberweisung auf das Vereinskonto:

Empfänger: arthist e.V.

IBAN: DE75430609671103088900

BIC: GENODEM1GLS

GLS Bank

Quellennachweis:

EDITORIAL: Relaunch ArtHist.net website. In: ArtHist.net, 06.12.2020. Letzter Zugriff 19.12.2025.

<<https://arthist.net/archive/24082>>.